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Yažený pane řediteli, I

Školska rada Vrám na ákl$ě svého jednání ze dne 29. 8.2019 zasílárnýše uvedený podnět
k Žádosti *rrzovateli Školy o dotaci ttaňízenivenkovních ž,afuziía LED osvětlení ve ťídrách
prvního a druhého patra školy

s pozdravem za školskou radu předseda Mgr. Martin Němec

V Ostravě - Hrabové dne 30. 8.2019
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